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Szanowny Panie prezydencie

w imieniu mieszkanc6w Woclawka zwracam sig z uprzejm4 prosb4 o wydanie

31y:.t*:t 
odpowiednim slu2bom komunalnym by dokonaly naprawy' chodnika na ulicy

LaorcJ.

Stan techniczny chodnika jest bardzo niedobry, zostaly zniszczone pllty chodnikowe
zagrulaj4ce bezpieczeristwu przechodni6w.
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